
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Komisja Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa, Komisja Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Protokół nr  XVIII/2020 

18 Posiedzenie w dniu 17 czerwca 2020 roku 

Obrady rozpoczęto 17 czerwca 2020 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 11:30:00 tego 

samego dnia. 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska 

otworzyła wspólne posiedzenie Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania 

Prawa oraz Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.                                                                                             

Obecni: 

1.Tadeusz Andruszków 

2. Radosław Chorążyczewski 

3. Mariusz Kozłowski 

4. Anna Mielniczyn 

5. Krzysztof Mytych   

6. Małgorzata Pasierbska 

7. Michał Pater 

8. Dariusz Penkala 

 

Nieobecni: 

1. Wojciech Nowicki,                                                                                                                         

2. Marcin Zając. 

Lista obecności. Załącznik nr 1. 

Porządek posiedzenia : 

 

1. Omówienie raportu o stanie gminy. 

2. Przyjęcie sprawozdania z realizacji budżetu Gminy i Miasta w 2019 roku.  

3. Przygotowanie do wypoczynku letniego.     

4. Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.   

5. Opracowanie planu pracy na II półrocze 2020 roku         

6. Sprawy różne. 

 

Ad.1.  

                                                                                                                                                                  

Raport o stanie Gminy Lubomierz za 2019 rok został przedstawiony w dniu 29 maja 2020 r. 

przez Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz do wiadomości publicznej.                                   

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 2. 
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Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej został omówiony przez Burmistrza Gminy i Miasta 

Lubomierz.                                                                                                                                                  

W Raporcie ujęto zagadnienia wg poniższych tematów: 

I. POLITYKA SPOŁECZNA.                                                                                                                       

II. POLITYKA MIESZKANIOWA.                                                                                                      

III. OŚWIATA.                                                                                                                                             

IV. POLITYKA ZDROWOTNA.                                                                                                                 

V. DZIAŁALNOŚĆ KULTURALNA, TURYSTYKA, SPORT I PROMOCJA GMINY. 

VI.OCHRONA ŚRODOWISKA I ODPADY.                                                                                           

VII.. SPRAWNA ADMINISTRACJA.                                                                                                 

VIII. USŁUGI KOMUNALNE.                                                                                                                          

IX PLANOWANIE PRZESTRZENNE.                                                                                                           

X. PROJEKTY UNIJNE I INNE OTRZYMANE DOFINANSOWANIE.                                              

XI. WSÓŁPRACA Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI I INICJATYWA 

LOKALNA. 

Przewodnicząca Komisji Wsi, Budownictwa i Ochrony Środowiska Małgorzata Pasierbska                

zapytała w kwestii polityki mieszkaniowej, o dane statystyczne (str. 8). Dlaczego liczba 

oczekujących na lokal komunalny wynosi  - 0 i liczba oddanych do użytku mieszkań 

wyremontowanych - 0?  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – faktycznie w 2019 r. nie dokonano remontu mieszkań 

komunalnych, liczba osób oczekujących na mieszkanie komunalne – 0, przyczyną zasadniczą 

jest – niespełnienie kryteriów, wynikających z przepisów. Przede wszystkim osoba musi być 

zameldowana na terenie gminy Lubomierz, sprawdza się sytuację rodzinną, metraż 

przypadający na osobę, dochód w rodzinie. Część osób ubiegających się o lokal komunalny 

nie spełniła kryteriów.  

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – odniosła się do wolnych mieszkań 

komunalnych na terenie gminy. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz –  tak, są wolne mieszkania komunalne - 3, gmina musi 

mieć zabezpieczenie z uwagi na różne sytuacje losowe, życiowe ludzi.  

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – zapytała o gabinet 

stomatologiczny, utworzony w ramach projektu programu „Poprawa dostępności do 

świadczeń stomatologicznych dla dzieci i młodzieży w szkołach polityki zdrowotnej”. Czy 

wszystkie dzieci i młodzież mogą z usług korzystać? 
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Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – tak, wszystkie dzieci ze szkół z terenu 

gminy Lubomierz mogą korzystać. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – uzupełnił wypowiedź – w zawartej umowie może 

korzystać 800 uczniów (tylu nawet nie mamy na terenie gminy). Umowa będzie przedłużana 

co roku. 

Ad. 2.  

Skarbnik Pani Elżbieta Jaśkiewicz omówiła sprawozdanie finansowe, sprawozdanie 

z wykonania budżetu gminy Lubomierz za rok 2019 wraz z opinią regionalnej izby 

obrachunkowej o tym sprawozdaniu oraz informację o stanie mienia komunalnego.                   

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 3. 

 

Stwierdzono, że w przedłożonym Radzie Miejskiej Gminy Lubomierz sprawozdaniu 

dokonano analizy przebiegu realizacji budżetu za rok 2019. W sposób wyczerpujący 

przedstawiono realizację dochodów z poszczególnych źródeł oraz wydatków w tym 

inwestycyjnych na poszczególne zadania i omówiono przyczyny odchyleń od planu. 

W sprawozdaniu uwzględniono zmiany wynikające z podjętych uchwał budżetowych. 

Omówiono również realizację planu rzeczowo – finansowego, sprawozdań o dotacjach                    

i wydatkach związanych z wykonywaniem zadań administracji rządowej. 

 

Dochody budżetowe ogółem za 2019 rok zrealizowano w wysokości 36.174.277,79 zł, 
co w stosunku do zaplanowanych wielkości wynosi 93,46 %, w tym dochody bieżące                             

w kwocie 30.452.539,42 zł, co stanowi 84,18 % zrealizowanych dochodów ogółem, a dochody 

majątkowe w kwocie 5.721.739,37, co stanowi 15,82 % dochodów ogółem. 

Wydatki budżetowe zrealizowano w wysokości 40.771.465,14 zł, co w stosunku do planu 

wynosi 93,45 %, w tym wydatki bieżące w kwocie 27.654.310,36 zł, co stanowi 67,83 % 

zrealizowanych wydatków ogółem, a wydatki majątkowe w kwocie 13.117.154,78 zł, co 

stanowi 32,17 % wydatków ogółem. 

 

Gmina na dzień 31 grudnia 2019 r. posiadała wolne środki finansowe w kwocie 352.777,64 zł, 

które Gmina może przeznaczyć na realizację zadań w 2020 roku. 

 

Poddając analizie wydatki budżetowe w okresie sprawozdawczym Komisja stwierdziła, że 

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz przestrzegał dyscypliny budżetowej. Nie stwierdzono 

przypadków wydatkowania środków na zadania nie ujęte w planie oraz brak przekroczeń 

wydatków w poszczególnych działach, rozdziałach i paragrafach.  

 

W poszczególnych działach dochody budżetowe kształtowały się w następujący sposób: 

- Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo  99,90 % planu, 

- Dział 020  – Leśnictwo 100% planu,  

- Dział 600 – Transport i łączność 403,03 % planu, 

- Dział 630 – Turystyka 100 % planu, 
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- Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa 68,24 % planu,  

- Dział 710 – Działalność usługowa 100,00 % planu, 

- Dział 750 – Administracja publiczna 100,26 % planu, 

 -    Dział 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa   raz                

sądownictwa 100 % planu,   

- Dział 752 – Obrona narodowa 100 % planu, 

- Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 91,65 % planu, 

- Dział 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 98,87 % 

planu, 

- Dział 758 – Różne rozliczenia 100 % planu, 

- Dział 801 – Oświata i wychowanie 102,42% planu,  

- Dział 852 – Pomoc społeczna 99,40 % planu, 

- Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza 79,58 % planu, 

- Dział 855 – Rodzina 99,95 % planu, 

- Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 80,56 % planu, 

- Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 78,96% planu, 

 

W poszczególnych działach wydatki budżetowe kształtowały się w następujący sposób: 

- Dział 010 – Rolnictwo i łowiectwo 98,53 % planu, 

- Dział 020  – Leśnictwo 88,93% planu,  

- Dział 400  – Wytwarzanie i zaopatrzenie w energię elektryczną, gaz i wodę 100% planu 

- Dział 600 – Transport i łączność 90,02 % planu, 

- Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa 98,28 % planu,  

- Dział 710 – Działalność usługowa 100 % planu, 

- Dział 750 – Administracja publiczna 93,81 % planu, 

- Dział 751 – Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i ochrony prawa                

oraz sądownictwa 100% planu, 

- Dział 752 – Obrona narodowa 100 % planu, 

- Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 89,48 % planu, 

- Dział 757 – Obsługa długu publicznego 96,05 % planu, 
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- Dział 801 – Oświata i wychowanie 94,11 % planu, 

- Dział 851 – Ochrona zdrowia 89,56 % planu, 

- Dział 852 – Pomoc społeczna 94,78 % planu, 

- Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 100 % planu, 

- Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza 93,98 % planu, 

- Dział 855 – Rodzina 96 % planu, 

- Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 92,86 % planu, 

- Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 91,88 % planu, 

- Dział 926 – Kultura fizyczna i sport 86,99 % planu. 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 05 czerwca br. pozytywnie zaopiniowała 

wniosek w sprawie wykonania budżetu za 2019 rok i w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – poinformowała o możliwości zniesienia dopłat do 

ścieków, ale to Państwo musielibyście podjąć stosowną uchwałę. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – ZUOK „Izery” zamontują w trzech miejscach 

solary. Koszty energii zostaną zmniejszone, koszty wody również obniżą się.                            

W porozumieniu z prezesem będziemy rozmawiać o zmniejszeniu dotacji do ścieków. 

 

Ad.3   

                                                                                                                                              

Przygotowanie do wypoczynku letniego zostało przedłożone w formie pisemnej przez 

dyrektora Lubomierskiego Centrum Kultury w Lubomierzu Bogusława Chrzana.    

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4.                                                                                                 

W wyniku zaostrzeń związanych z pandemią, w  zajęciach organizowanych przez LCK 

może uczestniczyć tylko 12 dzieci. Dodatkowe koszty generują zakupy maseczek, 

rękawiczek, płynów do dezynfekcji. Nie można zorganizować wyjazdów dzieci na basen 

z uwagi na duże koszty przejazdu. 

Radna Anna Mielniczyn – zapytała – czy ta liczba dzieci  - 12 jest stała? 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – jeśli z listy zapisanych dzieci, ktoś zrezygnuje, to w to 

miejsce może się dopisać następna osoba.  Występuje również problem braku szkoleń, 

które uprawniałyby do prowadzenia niektórych zajęć z dziećmi, do wyjazdów.                            

LCK nie posiada wolnych środków na pokrycie kosztów szkoleń.                                                                                                

W tym roku planujemy zorganizować „Hybrydowy Festiwal”. Przyznano 60.000,00 zł 

(słownie: sześćdziesiąt tysięcy złotych) z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego Szczegółowa informacja zostanie zamieszczona na stronie internetowej.  

Radna Anna Mielniczyn – już na poprzedniej komisjach rozmawialiśmy o potrzebie 

szkoleń pracowników LCK i do tej pory nic się nie zmieniło. 
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Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – do prowadzenia zajęć są wynajmowani animatorzy. 

Jeśli zostanie zwiększony budżet, pracownicy zostaną wysłani na „kurs pedagogiczny”. 

„Nie wiem, czy starczy środków finansowych na wypłatę wynagrodzeń w miesiącu 

listopadzie br.”.  

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – jeśli pracownicy LCK nie spełniają wymagań                            

w zakresie odpowiednich szkoleń, to nie będziemy ryzykować. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – ktoś, kto pracuje powinien 

inwestować w siebie. Należy podwyższać kwalifikacje. Pracownicy powinni inwestować 

w siebie.  

Radna Anna Mielniczyn- zaproponowała rozmowę z dyrektorem Powiatowego Urzędu 

Pracy w celu możliwości uzyskania dofinansowania szkoleń. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – zapytała o wysokość budżetu 

przeznaczonego na organizację wypoczynku letniego. 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – na wypoczynek letni przeznacza się kwotę 500,00 zł. 

Radny Radosław Chorążyczewski – czy w tym roku odbędzie się „Międzynarodowy 

Turniej Piłki Nożnej” ? 

Dyrektor LCK Bogusław Chrzan – odpowiedział – ze względów bezpieczeństwa impreza 

sportowa nie odbędzie się. 

 

Ad.4                                                                                                                                           
Przystąpiono do omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję.                                        

Kierownik Referatu Technicznego Przemysław Kułaga - w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

Podstawą prawną do podjęcia niniejszej uchwały jest art. 6r ust. 3 ustawy z dnia 13 września 

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tj. Dz. U. z 2019 r., poz. 2010 ze zm.). 

Na mocy ustawy z dnia 19 lipca 2019 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach oraz niektórych innych ustaw, zwiększył się zakres rodzajów przyjmowanych 

przez PSZOK odpadów komunalnych o odpady niekwalifikujące się do odpadów 

medycznych powstałych w gospodarstwie domowym w wyniku przyjmowania produktów 

leczniczych w formie iniekcji i prowadzenia monitoringu poziomu substancji we krwi, w 

szczególności igieł i strzykawek oraz o odpady niebezpieczne, co należało uwzględnić w § 4. 

ust.1 projektu niniejszej uchwały. Projekt uchwały został  pozytywnie zaopiniowany przez 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego. Załącznik nr 5. 

Projekty uchwał:                                                                                                                                            

- w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz wotum zaufania – po debacie nad 

raportem o stanie Gminy Lubomierz za rok 2019 (podczas sesji) zostanie przeprowadzone głosowanie, 

Załącznik nr 6.                                                                                                                                                               
- w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy Lubomierz za 2019 rok – opinia RIO pozytywna , opinia pozytywna 

Komisji Rewizyjnej, Załącznik nr 7,                                                                                                                                           

- w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz za 2019 rok  
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w związku z wnioskiem: udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy i Miasta 

Lubomierz z wykonania budżetu za 2019 rok  został przedstawiony i przegłosowany 

przez Komisję Rewizyjną na posiedzeniu w dniu 05 czerwca 2020 r., Załącznik nr 8,                                                                                                               

- w sprawie przyjęcia planu pracy stałych komisji  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz  na II półrocze 

2020 roku,  Załącznik nr 9.                                                                                                                                                                  
- w sprawie przyjęcia planu pracy  Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na II półrocze 2020 roku, 
Załącznik nr 10. 

 

Ad.5                                                                                                                                       

Komisje opracowały plan pracy na II półrocze 2020 roku wg poniższego schematu: 

 

PLAN PRACY 

KOMISJI WSI, BUDOWNICTWA I OCHRONY ŚRODOWISKA 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2020 ROKU 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

 

1. Informacja z wykonania budżetu Gminy i Miasta za I półrocze 2020 r. 

2. Sprawozdanie na temat wypoczynku letniego. 

3. Informacja z organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym  2020/2021. 

4. Analiza zaopatrzenia mieszkańców w wodę na terenie Gminy. 

 

 

     m-c październik 

 

 

1. Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na 2021 rok. 

2. Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych 

    w Lubomierzu  2020 r.   

3. Współpraca z organizacjami pozarządowymi. 

 

 

m-c listopad 

 

 

 

1. Omówienie projektu budżetu na 2021 rok. 

2. Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania  

    czystości i porządku w Gminie. 

3. Inicjatywa lokalna – formy realizacji. 

 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

 

1. Przyjęcie budżetu Gminy i Miasta na 2021 rok.     

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2021 roku. 

3. Opracowanie strategii rozwoju gminy na lata 2021 – 2030. 

 

 

Załącznik nr 11. 
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PLAN PRACY 

KOMISJI SFERY BUDŻETOWEJ, GOSPODARCZEJ I PRZESTRZEGANIA PRAWA 

RADY MIEJSKIEJ GMINY LUBOMIERZ 

NA II PÓŁROCZE 2020 ROKU 

 

 

TERMIN 

POSIEDZENIA 

 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA 

 

m-c wrzesień 

 

 

 

 

1. Informacja z wykonania budżetu Gminy i Miasta za I półrocze 2020 r. 

2. Sprawozdanie na temat wypoczynku letniego. 

3. Informacja z organizacji placówek oświatowych w roku szkolnym  2020/2021. 

4. Analiza zaopatrzenia mieszkańców w wodę na terenie Gminy. 

 

 

     m-c październik 

 

 

1. Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na 2021 rok. 

2. Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych 

    w Lubomierzu  2020 r.   

3. Współpraca z organizacjami pozarządowymi. 

 

 

m-c listopad 

 

 

 

1. Omówienie projektu budżetu na 2021 rok. 

2. Informacja Straży Miejskiej z kontroli sołectw w zakresie utrzymania  

    czystości i porządku w Gminie. 

3. Inicjatywa lokalna – formy realizacji. 

 

 

 

m-c  grudzień 

 

 

 

1. Przyjęcie budżetu Gminy i Miasta na 2021 rok.     

2. Opracowanie planu pracy na I półrocze 2021 roku. 

3. Opracowanie strategii rozwoju gminy na lata 2021 – 2030. 

 

 

Załącznik nr 12. 

W wyniku głosowania jednogłośnego (8 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) zostały 

przyjęte. 

 

Ad.6                                                                                                                                                        

W sprawach różnych: 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – odniosła się do remontu drogi                   

w Golejowie, wiodącej na cmentarz, mimo wcześniejszych obietnic nie została do chwili 

obecnej wyremontowana. Jest to niewielki odcinek, a bardzo utrudniający funkcjonowanie 

mieszkańcom odwiedzającym groby bliskich osób, czy transport zwłok w celu pochówku. 
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Kierownik RT Przemysław Kułaga – samo nawiezienie tłucznia niewiele zmieni. Wymagany 

jest gruntowny remont i wykonanie nawierzchni stałej. Wyjazd z wykonawcą w teren, w celu 

zlustrowania dróg, oszacowanie kosztów usługi (wykonanie przez niego usługi wraz z 

materiałem, czy skorzystanie z usługi, a zakup materiału we własnym zakresie). 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – zapytała o remont drogi                             

w Popielówku. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – plan trudny do zrealizowania,  ponieważ środki 

finansowe zostały skierowane na walkę z koronawirusem COVID – 19. 

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – zapytał – dlaczego nie jest otwarty żłobek ? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – z uwagi na znikome zainteresowanie rodziców oddaniem 

dziecka do placówki. Chętnych było tylko 3 rodziców.  

Wiceprzewodniczący RMG Mariusz Kozłowski – uważa, że placówka powinna 

funkcjonować. Koszty stałe placówki są ponoszone, pomimo zawieszonej działalności. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – uruchomienie działalności żłobka wiązałoby się również 

z uruchomieniem bloku kuchni, a to już są dodatkowe koszty. Zważywszy na liczbę dzieci, 

których rodzice wyrazili chęć oddania dziecka do placówki, byłoby to nieopłacalne.  

Przewodniczący RMG Michał Pater – w związku z sygnałem od mieszkańca ul. Chopina o 

nieprawidłowościach w zakresie rozwijania nadmiernej prędkości przez kierowców pojazdu 

na tym odcinku, przedstawił  poniżej przedstawiony 

wniosek  pod głosowanie: 

1. O wystosowanie pisma do Starostwa Powiatowego o wykonanie progu 

zwalniającego na odcinku drogi przy ul. Chopina w Lubomierzu. 

 

Radni jednogłośnie (8 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciwnych) przyjęli przedstawiony 

wniosek. 

 

Radny Dariusz Penkala – zapytał, czy zostało wystosowane pismo przekazanie drogi                        

w Chmieleniu, o której wspomniał na poprzedniej komisji. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – zostanie napisane pismo. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – czy był wykonany objazd dróg 

gminnych do remontu, jeśli tak, to które drogi będą remontowane w pierwszej kolejności? 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – odpowiedział – był na rozjazdach po terenie dróg, na 

drogach gminnych nie ma tragedii. Na dzień dzisiejszy nie mamy środków finansowych. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – nawiązała do nawałnicy, 

przechodzącej nad Golejowem (górnym), przeszła trąba powietrzna, nawałnica uszkodziła 

studnie (zalane), poniszczyła ogrody, domy. Ucierpiały 3 – 4 domostwa. Mostek został 

dotkliwie uszkodzony. Czy ci ludzie mogą liczyć na pomoc gminy? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – czy było zgłoszenie szkody do Straży Pożarnej? 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – nie było zgłoszenia, to była 

sytuacja/zdarzenie losowe zaskakująca wszystkich. Do chwili obecnej  posprzątano część 

posesji. 
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Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – w zasadzie nie ma podstaw do odszkodowania, skoro 

nie było zgłoszenia. Kierownik RT pojedzie obejrzeć szkody. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – odniosła się do wyborów 

prezydenckich. Czy są chętni do pracy i czy powołano komisje wyborcze? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – tak, oczywiście komisje wyborcze zostały powołane. 

Zostaną zaopatrzone w przyłbice, maseczki, rękawiczki. 

Lokale wyborcze bez zmian.  

Radna Anna Mielniczyn – jak wygląda nabór wniosków na inicjatywę lokalną na II półrocze 

2020 r.? 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – nie wszystkie wnioski zostały zrealizowane                              

z I półrocza, w przypadku braku realizacji będą pisane aneksy. 

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – czy odbędą się dożynki?                     

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski –  do końca nie wiemy, być może odbędzie się tylko 

msza  w kościele.  

Przewodnicząca Komisji WBiOŚ Małgorzata Pasierbska – po zakończeniu wspólnego 

posiedzenia komisji zapraszam chętnych na spotkanie w sprawie traktów turystycznych                       

i ścieżek rowerowych na terenie gminy. 

              Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa 

Małgorzata Pasierbska 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


